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Vragen voorjaarsnota 2012 CDA 
 
Vraag 1 
Het college verwacht de de AR op termijn weer gaat stijgen (eind 2015). Kunt u aangeven 
waarop deze positieve verwachting is gebaseerd? 
 
Antwoord 
Op tal van momenten in de P&C-cyclus (kadernota, begroting, jaarrekening) berekenen we 
de verwachte ontwikkeling van de algemene reserve in de meerjarenperiode. In deze 
berekening nemen we alle verwachte toekomstige onttrekkingen en stortingen mee voor 
zover die op dat moment bekend zijn. De stijging van de algemene reserve op termijn komt 
doordat de verwachte omvang van de stortingen in de komende jaren groter zal zijn dan de 
verwachte omvang van de onttrekkingen. De aanzienlijke stortingen komen voornamelijk 
door enkele grondcomplexen (bijv. Elst Zuid, Poort van Midden-Gelderland Zuid) die binnen 
de meerjarenperiode met een positief resultaat zullen worden afgesloten. 
 
Vraag 2 
Nav paragraaf 2.2 samenleven: naast de komende decentralisaties, is ook het uitvoeren van 
de bestaande Wmo-taken van belang. Het college heeft eerder aangegeven een set 
sturingsinformatie ontwikkeld te hebben en bereid te zijn die met de raad te delen. Kunt u 
ons informeren of deze sturingsinformatie al beschikbaar is voor de raad? 
 
Antwoord 
Wij hebben inderdaad een sturingssysteem geïmplementeerd, waaruit wij waardevolle 
informatie kunnen halen over de uitvoering van de Wmo en de WWB. Wij zijn nog bezig het 
systeem te vullen. Op dit moment is alleen het financiële deel volledig ingevoerd. Aantallen 
cliënten, aanvragen en de resultaten van de aanvragen zijn voor de WWB wel, maar voor de 
Wmo nog niet beschikbaar. Voor de Wmo en het Participatiebudget moet het systeem nog 
verder uitgebouwd worden. Daarnaast zijn wij druk bezig een controlemechanisme te 
ontwikkelen, zodat we zeker weten dat de gegevens die we in het systeem opnemen, ook 
betrouwbaar zijn. 
Wij kunnen voor uw raad een presentatie verzorgen over het systeem en de informatie die 
wij uit het systeem kunnen krijgen. De feitelijke informatie komt pas later beschikbaar.  
 
Vraag 3 
Nav paragraaf 2.5 verkeer: in de nota staat dat de gemeente een glasvezelnetwerk in de 
dorpen van Overbetuwe gaat faciliteren. In antwoord op schriftelijke vragen (S131) heeft u 
aangegeven “Het is bekend dat glasvezel zal worden aangelegd in de kernen Eist, Driel, 
Heteren, Zetten, Andelst, Herveld-Noord, Valburg en Oosterhout. Hierdoor wordt het 
overgrote deel van Overbetuwe aangesloten op deze snelle verbinding. Er zijn inderdaad 
enkele kleine kernen en huishoudens in het buitengebied die niet worden aangesloten.” Bij 
ons is hiermee nog steeds onduidelijkheid over de mate waarin de huishoudens in 
Overbetuwe wel of niet worden aangesloten op glasvezel. Kunt u aangeven hoeveel 
huishoudens/percelen in onze gemeente wel en niet worden aangesloten. Bent u bereid met 
partijen (woningeigenaren, corporaties, provincie) te bezien of alsnog aansluiting tegen een 
redelijke prijs kan worden gerealiseerd? 
 
Antwoord 
Als we bezien hoeveel inwoners de verschillende kernen hebben dan krijgen meer dan 
43.000 inwoners de mogelijkheid om te beschikken over deze snelle verbinding. Dit is meer 
dan 93% van de bevolking van Overbetuwe. In hetzelfde antwoord op de schriftelijke vragen 
(S131) is aangegeven “Het college ziet de aanleg van glasvezel niet als een overheidstaak. 
Het is aan marktpartijen om dit op te pakken”. Overigens kunnen via de site van Reggefiber 
bewoners ook zelf initiatieven ontwikkelen. 
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Vraag 4 
Nav paragraaf 5.6 verbonden partijen: in de Nijmeegse en Arnhemse raad en in de 
stadsregioraad wordt een discussie gevoerd over de toekomst van de stadsregio. Hoe en 
wanneer bent u voornemens de raad hierover te informeren en/of hierbij te betrekken? 
 
Antwoord 
Zoals ons college in de memo “Toekomst intergemeentelijke samenwerking, inclusief de 
Stadsregio ArnhemNijmegen” d.d. 20 maart 2012 heeft aangegeven, willen wij de discussie 
over de toekomst van de Stadsregio graag breder met u voeren. De vorm (zoals 
samenwerking in een Stadsregio) moet in deze discussie immers niet voorop staan, maar de 
vraag op welke onderwerpen samenwerking gewenst is, vervolgens op welke schaalgrootte 
dit het beste kan plaatsvinden en tot slot in welke vorm. Het college heeft het presidium 
verzocht dit onderwerp te agenderen voor een rondetafelgesprek tussen raad en college op 
19 juni a.s.  
 
Op dat moment is dan al bekend of het wetsvoorstel opheffing Wgr-plus controversieel is 
verklaard, zodat mogelijk invoering in ieder geval langer op zich laat wachten (en 
samenwerking binnen de Stadsregio tot die tijd dus nog wettelijk verplicht is voor een aantal 
taken). Het is echter ook nog tijdig genoeg om de eerste richtinggevende uitspraken vanuit 
de raad mee te nemen in de eerste discussie binnen de Stadsregioraad over de toekomst 
van de regionale samenwerking op 28 juni a.s. Na de zomer wordt deze discussie dan zowel 
binnen onze gemeente als binnen de Stadsregio met uw raad voortgezet. Wij bespreken dit 
vervolgproces ook graag met u op 19 juni a.s. U ontvangt voorafgaand aan dit 
rondetafelgesprek nog aanvullende informatie van ons college om u hierop goed te kunnen 
voorbereiden. Dit in aanvulling op de informatie die u reeds heeft ontvangen bij de hiervoor 
vermelde memo. 
 
Vraag 5 
In de voorjaarsnota wordt gemeld dat het onderhoud rond de kerk in Valburg heeft 
geresulteerd in een 20% overschrijding. Kunt u aangeven wat de oorzaak hiervan is? 
 
Antwoord 
In de realisatie van dit project zijn wensen vanuit de inwoners van Valburg meegenomen. 
Deze wensen hebben geleid tot de genoemde overschrijding. De overschrijding zal 
uiteindelijk lager uitvallen (onder de 10%) omdat er nog een bijdrage van de provincie 
ontvangen zal worden. Dit zal in de financiële afsluiting van het project meegenomen 
worden. 


